

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S17/18-083

英語電子學習平台

敬啟者：為提升學生的英語能力，本校已安排中一至中五學生參加名為「MySmartABC」的英語電子學習平台，於網上學習。

此電子學習平台由「Smart Education(聰穎教育)」公司提供，具有以下特色：

- ❖ 提供一個新的英語電子學習途徑，提升學生自學的動機；
- ❖ 讓學生接觸到地道英語，幫助他們自然地溝通；
- ❖ 學習材料能引起學生的學習興趣，以多角度展示和他們生活息息相關的內容；
- ❖ 提供技巧分項分析報告及電子學習檔案，幫助學生了解自己的長處、學習進度和需要改善的地方；
- ❖ 學生可按自己的學習需要選擇每課節的難度。

費用： 全期（2017年10月至2018年8月）港幣 40元。（於12月6日前到總務處以八達通繳交）

獲「學生資助辦事處」資助全額／半額津貼、領取綜援或經濟困難的同學費用全免，由「課後學習支援計劃」或「陳樹渠紀念中學助學金」全數支付。

請於2017年12月1日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。如有疑問，請致電23800241與衛荷老師或秦禮婷老師聯絡。

此致
貴家長



招祥麒
校長 招祥麒博士

2017年11月27日

回 條

英語電子學習平台

敬覆者：有關 貴校通告（編號：S17/18-083）內容，業已知悉，並同意參加。

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於2017年12月1日或以前透過「家校通系統」
回覆

2017年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S17/18-083

Date: 27 November 2017

To: Parents of S1-5 students

"MySmartABC" Interactive English Programme

To enhance our students' English proficiency, S1-5 students will take part in the "MySmartABC" Interactive English Programme this year. "MySmartABC" programme is a self-learning online programme designed for students to learn English through different activities. This programme is provided by Smart Education and its special features are listed as follows:

- It offers a new means of learning and promotes self-learning.
- It increases students' exposure to authentic English and they can learn to communicate naturally in English.
- Its materials cover different areas related to students' daily lives. Students are exposed to different topics from different perspectives.
- It provides an analysis and a learning portfolio on students' performance in order for students to understand their strengths and weaknesses.
- Students can set their own learning targets and select modules at a suitable level of difficulty.

Fee :	The fee is \$40 for the whole school year (Oct 2017 to Aug 2018). Students must pay with their Octopus cards at the school office by 6 December, 2017.
Students receiving full/ half grant under School Textbook Assistance Scheme or receiving Comprehensive Social Security Assistance will receive full subsidy from the After-school Learning Support Programme or Chan Shu Kui Grants.	

Please reply this circular through "School Comm System" on or before 1 December 2017. For enquires, please do not hesitate to contact Ms. Sheila WAI or Ms. Jacqueline CHUN at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

Reply Slip

"MySmartABC" Interactive English Programme

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S17/18-083 has been read and understood.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply this circular through "School Comm System" on or before 1 December 2017

Date: _____